
Taddei: Życzę Romie jak najszybszego powrotu...
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Rodrigo Taddei udzielił wywiadu dla TeleRadioStereo, w dniu swoich 35

urodzin. Były gracz Romy mówił o swojej obecnej przygodzie oraz o

zespole Giallorossich. 

 

- Za każdym razem gdy przyjeżdżam do Rzymu czuję bardzo silne przywiązanie

ludzi. Tutaj, w Perugii, znalazłem naprawdę drugą rodzinę, idealne środowisko. Serie

B jest na zdecydowaniem niższym poziomie niż Serie A, jednak to piękne rozgrywki.

Czuć kryzys ekonomiczny, jak w całej włoskiej piłce. Na szczęście inwestuje się

trochę więcej w młodych piłkarzy i tutaj, w Perugii, oddaję się do ich dyspozycji,

przekazując swoje doświadczenie.

 

Verre i Mendez?

- Valerio jest bardzo mocnym chłopakiem, jest już gotowy do Serie A. Kevin Mendez

jest graczem o wielkich perspektywach.

 

Moment Romy?

- Mamy do czynienia ze spadkiem formy, który dotyka wszystkie drużyny we

włoskiej piłce. Nie lubię o tym mówić, gdyż z zewnątrz jest ciężko analizować.

Jedyne co mogę zrobić to złożyć najlepsze życzenia moim byłym kolegom, aby

wrócili do wygrywania jak najszybciej.
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